
Høring om tildelingsmodel på dagtilbudsområdet 
pr. 1. august 2018

Dagtilbuddet Nord-Øst’s forældrebestyrelse og MED-udvalg har gennemlæst 
og drøftet høringsmaterialet, hvilket giver anledning til følgende kommentarer: 
Overordnet ønsker forældrebestyrelsen og MED-udvalget at anerkende, at der 
fremadrettet tages hensyn til de store geografiske afstande i vores nye 
fællesledede område ’Øst’ ved en grundtildeling vedrørende kørsel. 

Derudover vil vi også gerne anerkende, at der ønskes en tildeling på baggrund af 
socio-økonomi.

Vi vil gerne opfordre til, at man efter et år evaluerer tildelingsmodellen – specielt 
i forhold til kørsel, da der her kunne være uforbrugte midler, som kunne fordeles 
mere hensigtsmæssigt. Det kunne eksempelvis være til udflugtsture for børn i 
institutioner langt fra strand og skov.

I forhold til socioøkonomi skal tildelingen gennemgås hvert år, hvilket gør, at vi 
tillader os at have en forventning om at blive inddraget, såfremt det på et 
tidspunkt viser sig, at de valgte grupperinger ændrer sig væsentligt, hvilket så 
kunne give anledning til en justering.

Vi anerkender, at der er indlagt en graduering i forhold til antal enheder ved 
tildeling af timer til ledelse. Dog vil vi gerne opfordre til, at der ligeledes 
gradueres i tildelingen af timer til varetagelse af souscheffunktionen. Denne 
graduering kunne tage udgangspunkt i antal enheder og antal matrikler. 
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